

FORUM 1A

Besluitenlijst forum 1A van 28 mei 2019

Aanwezig:

Voorzitter: Mw. E. Nieuwland-Rijs
 College: Burgemeester Kompier en wethouders Jongenelen en Reijven
 Ambtenaren: Dhr. Van der Meulen
 Griffier: Mw. N.A.J. Rutgers-Segers
 Insprekers: -

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bodegraven, E.		Hoogeboom, J.G.	X	Ruiten, G.F.	
Boer, B. de		Hoorn, C.G.M. van	X	Schoutsen, M.G.C.	
Boer, F.H.A. de		Iwema, E.		Splinter, M.A.	
Boudewijn, M.S.		Jong, E. de	X	Starre, A. van der	
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.	X	Kamper, G.J.F		Veldboer, J.C.M.	
Broersen, C.		Kleef, P.J.M. van		Verseveld, I. van	
Buis, A.J.L.		Kloosterboer, A.E.	X	Visser, J.D.	
Bus, B.	X	Korver, T.M.		Vliet, K. van der	X
Eijk, S. van		Molenaar, C.T.M.		Waal, H.J.	
Feenstra, P.M.W.D.		Nieuwland-Rijs, E.		Wagenaar, R.J.	X
Glas, A.E.	X	Nijman, G.J.E.		Zee, L.C. van der	X
Graaf, H. de		Nugteren, W.		Zutt, F.J.A	X
Hartog, G.N.	X	Rep, G.J.		Zuurbier, N.J.	
Hoejenbos, B.		Mw. Rep, P.H.	X	Zwart, N.	X
Hofman, J.A.		Ringers, P	X		

FORUM 1A			Komt op Actielijst
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.	
2.	Besluitenlijst forumvergadering 16 april 2019	De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.	
3.	Actie- en toezeggingenlijst	GL kondigt een oplegnotitie over T-111 aan. GL verzoekt het College om vraag 2 en 3 (status van T-35 en T-63) voor de raad schriftelijk te beantwoorden. Vraag 4 (over T-01) is ter vergadering mondeling beantwoord door wethouder Jongenelen. Het forum stemt in met de voorgestelde wijze van afdoening t.b.v. de raad op 7 mei 2019.	
4.	Afdoening ingekomen stukken aan de raad	GL kondigt een oplegnotitie over IS E16 Geestmerambacht aan.	

		Het forum stemt in met de voorgestelde wijze van afdoening t.b.v. de raad op 11 juni 2019.	
5.	Mondelinge mededelingen vanuit de commissie sociaal domein	De voorzitter van de commissie Sociaal Domein, de heer Zutt, geeft aan dat de commissie een presentatie heeft gehad over de activiteiten van Netwerk Dementie NHN in De Anbouw. Daarnaast heeft de commissie een update gekregen over de ontwikkelingen bij Veilig Thuis en is er gesproken over Halte werk in relatie tot schuldhulpverlening, het jongerenloket bij Halte werk en de overschrijding van het jeugdhulpbudget.	
6.	Bestemmingplan De Kieft	De voorzitter concludeert dat het onderwerp, op verzoek van de fracties HvL/D66 en KL, als besprekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
7.	Jaarstukken 2018 en begroting 2020 RUD NHN	Wethouder Jongeneelen zegt toe de vraag van het CDA over waarom instemmen onder voorwaarden schriftelijk te beantwoorden voorafgaand aan de raadsvergadering. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als besprekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	X
8.	Jaarstukken 2018 en begroting 2020 VRNHN	GL vraagt het College om een overzicht van de topinkomens genoemd in de jaarrekeningen en begrotingen 2020 (in het kader van de Wet normering topinkomens), met daarbij het verschil in topinkomens in relatie tot functiezwaarte. Wethouder Reijven zegt toe deze vraag schriftelijk te beantwoorden binnen de gestelde termijn van 30 dagen. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	X
9.	2 ^e wijziging GR Halte Werk	CU geeft aan te overwegen een motie in te dienen om openheid en transparantie van de vergaderingen te bewerkstelligen. KL, GL, VVD, CDA en HvL/D66 steunen dit initiatief. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als besprekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
10.	Verordening Cliëntenparticipatie	Wethouder Reijven zegt toe dat de verordening wordt aangepast zodat de genoemde mogelijkheden expliciet worden opgenomen (n.a.v. beantwoording technische vraag 1 DL). De voorzitter concludeert dat het onderwerp als besprekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	X
11	Beleidskader Schuldhulpverlening	Het advies van de cliëntenraad Halte Werk wordt nog in de app geplaatst door de griffie. Tevens wordt het beleidskader aangepast, zodat op pagina 2 de volledige zin zichtbaar is.	X X

		De voorzitter concludeert dat het onderwerp op verzoek van het CDA als bespreekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
12	Jaarstukken 2018 en begroting 2020 Halte Werk	GL overweegt een stemverklaring te geven. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
13	Jaarstukken 2018 en begroting 2020 WNK	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
14	Jaarstukken2018 en begroting 2020 GGD	De fracties van de VVD en GL verzoeken de Commissie Sociaal Domein om een advies uit te brengen over de toekomstmogelijkheden voor Veilig Thuis. De voorzitter van de commissie, de heer Zutt, geeft aan dat het lastig is dit onderwerp apolitiek te behandelen. De voorzitter concludeert dat het onderwerp op verzoek van het CDA als bespreekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
15	Sluiting	De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.	

FORUM 2A

Besluitenlijst forum 2A van 28 mei 2019

Aanwezig:

Voorzitter: J.A. Hofman
 College: J. Nieuwenhuizen
 Ambtenaren:
 Griffier: J.H. Spaak
 Insprekers: -

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bodegraven, E.		Hoogeboom, J.G.		Ruiten, G.F.	
Boer, B. de		Hoorn, C.G.M. van		Schoutsen, M.G.C.	X
Boer, F.H.A. de	X	Iwema, E.		Splinter, M.A.	
Boudewijn, M.S.	X	Jong, E. de		Starre, A. van der	X
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.		Kamper, G.J.F	X	Veldboer, J.C.M.	
Broersen, C.		Kleef, P.J.M. van	X	Verseveld, I. van	X
Buis, A.J.L.	X	Kloosterboer, A.E.		Visser, J.D.	
Bus, B.		Korver, T.M.		Vliet, K. van der	
Eijk, S. van		Molenaar, C.T.M.		Waal, H.J.	X
Feenstra, P.M.W.D		Nieuwland-Rijs, E.		Wagenaar, R.J.	
Glas, A.E.		Nijman, G.J.E.	X	Zutt, F.J.A	
Graaf, H. de	X	Nugteren, W.	X	Zuurbier, N.J.	
Hartog, G.N.		Rep, G.J.		Zwart, N.	
Hoejenbos, B		Mw. Rep, P.H.			
Hofman, J.A.		Ringers, P			

FORUM 2A			Komt op Actielijst
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.	
2.	Strategische raadsthema's	Een aantal fracties komen met een bijlage bij het raadsvoorstel om de definitie van "het lint" beter te verankeren. (Horen de dwarsverbanden en de eilanden ook bij het lint?) Conclusiedocument dient te worden aangepast. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
3.	1 ^e tussenrapportage	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als	

		bespreekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
4.	Kadernota 2020-2023	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
5.	Economische visie en uitvoeringsprogramma Lan-gedijk 2019-2030	Voor de raad van 11 juni komt een gewijzigd raads-voorstel met gewijzigde beslispunten. Wethouder Nieuwenhuizen zegt toe uit te zoeken wat de woningbouwconsequenties zijn bij het in de economische visie niet gekozen scenario basis plus. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	X
6.	Jaarstukken 2018 en be-groting 2020 Geestmeram-bacht	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
7.	GR & DVO Cocensus	Wethouder Nieuwenhuizen zegt toe uit te zoeken of artikel 30 lid 2 van de verordening juridisch juist is. Het gaat hierbij om de term vervanging. Indien correct dan hamerstuk, anders is eerst een aanpas-sing noodzakelijk. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	X
8.	Jaarstukken 2018 en be-groting 2020 RHCA	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
9.	Jaarstukken 2018 en be-groting 2020 VVI Alkmaar en omstreken	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 11 juni 2019 kan.	
		De voorzitter sluit de vergadering om 22:10 uur.	